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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lena Micko (S)

2020/21:404 Skriftliga avtal vid lotteriförsäljning

Regeringen har vidtagit åtgärder för att förhindra det man menar är en risk för 
spelmissbruk med anledning av covid-19. Riksdagen har riktat ett 
tillkännagivande om att regeringen ska ta bort undantaget för skriftliga avtal vid 
lotteriförsäljning på telefon. Det har gått lång tid sedan riksdagen riktade 
detta tillkännagivande – 2,5 år – men trots detta har inte regeringen återkommit 
med ny lagstiftning. Riksdagsbeslutet innebar att riksdagen riktade en 
uppmaning till regeringen om att utreda om det här skriftlighetskravet bör gälla 
för fler varor och tjänster. 

Min fråga till statsrådet Lena Micko är:

 

När kommer statsrådet att ta fram en lagstiftning som innebär att även 
försäljning av lotter på telefon ska innebära skriftliga avtal?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-11
Besvaras senast
2020-11-18 kl. 12.00


